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ИМЕННОЙ УКАЗАТЕЛЬ 
 

       Здесь, в указателе, упомянуто более пятисот имён, среди 
которых: реальные люди и литературные персонажи, каждый из которых 
появился на указанных рядом с его/её именем   страницах книги словно 
"искра божья" - душа, стремящаяся понять "что такое душа" и рассказать о 
пoнятом другому сквозь время и пространство. Составление указателя в 
холодные зимние дни было для меня своего рода путешествием, в 
котором я повстречался со многими давно знакомыми и многими новыми 
родственными душами, пришедшими на 500-т летний юбилей слова 
"психология". Эти встречи согревали мою душу и я, надеюсь, согреют и 
Вашу, читатель!  
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Index of Names to the Book 
“Five Hundred Years of Using the Concept of ‘Psychology’ in  
Literature, Art, Science and Practice (upon the fact of the first  

mention of this word in the bibliography of works of Marko Marulic). 
Proceedings of the International Scientific Conference  

(Chernogorsk, 12.01. - 30.12.2014)” 
 

 
Abstract. Data in the Index of Names is the original last chord in that 



«PEM: Psychology. Educology. Medicine»• ISSN 2312-9352• №4. - 2014 

 

8 
 

scientific symphony that sounded throughout the whole year on magazine 
pages «PEM: Psychology. Educology. Medicine» in 2014. As a result, the 
project was included into a nomination in the National professional 
psychological competition «Golden Psyche» following the results of 2014 URL: 
http://psy.su/psyche/projects/1489/. In the offered list all the names and 
surnames mentioned in the pages of the full text of the collective monograph, 
presented on competition, are displayed. 

Keywords: Golden Psyche, national competition, scientific conference, 
collective monograph, index of names, Marko Marulic. 
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